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Frogner bydelsutvalg 
Postboks 2400 Solli 
0201 Oslo 
 
 

     PROTOKOLL 
 
 
FRA MØTE I FROGNER BYDELSUTVALG 
TIRSDAG 4. NOVEMBER 2014 
 
Sommerrogt. 1, kl 18:00 
 
 
Til stede:  Høyre: Bjarne Ødegaard 

Ulf Hordvik 
  Carl-Henrik Bastiansen 
  Beate Brovig Auke 
  Hans Magnus Borge 

Tjeran Vinje 
  Sverre Lorentzen 

Nina Stanghov Ulstein  
   
 Arbeiderpartiet: Emil Aas Stoltenberg 

Gunn von Krogh 
  Ole Jacob Kjendlie 
   
 Fremskrittspartiet: Hans Høegh Henrichsen 
   
 Venstre: Anne-Lise Bergenheim 
  Natasza P. Sandbu 
   
 SV: Erna Kahlbom 
 
Forfall: 
 
 
Fra administrasjonen:  Bydelsdirektør  Kari Andreassen 
    Ass. bydelsdirektør  Birgit Aakre  
    Avd direktør   Heidi Damengen 
     
   
Møtet ble ledet av:  Bjarne Ødegaard (H) 
BU-sekretær/ref.:  Kåre Sagmo-Søvde 
 
Møtet ble satt med 15 representanter m/møtende vararepresentanter. 
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ÅPEN HALVTIME:  
- Catharina Vogt fra Marienlyst Vel og FAU ved Marienlyst skole hadde ordet vedr. en 
støtte til opprettholdelse av Lekern Marienlyst Aktivitetspark og Fritidsklubb.  
- Kristian Døvik fra Misjonskirken DEF hadde ordet til sak 326/14 - Slemdalsveien 1, 
gnr 38, bnr 302 - søknad om bruksendring 
- Hans R. Holdener fra styret i sameiet Skovveien 20 hadde ordet til sak 327/14 - 
Skovveien - sikring av skolevei 

 
 

ENDRING AV DAGSORDEN:  
 
Tilleggssaker: 
O-sak 346/14 - Referat fra møte i Tilsynsutvalget for hjemmetjenester 18.09.2014 
O-sak 347/14 - Referat fra møte i Tilsynsutvalget for hjemmetjenester 23.10.2014 
Sak 348/14 - Endringer i Høyres representanter til driftsstyrene ved Ruseløkka og 
Uranienborg skoler 
 
Sak 329/14 Admiral Børresens vei 4, gnr 2, bnr 693Oslo Sjømannskirke  - ble enstemmig 
vedtatt utsatt etter forslag fra H.  
 
Sak 337/14 Opprettelse av arbeidsgruppe for eventuell etablering av tilsynsutvalg for boliger 
ble enstemmig vedtatt utsatt etter forslag fra H.  
 
Sak 342/14 Byrådets budsjettforslag 2015, økonomiplan 2015-2018, konsekvenser for bydel 
Frogner – muntlig orientering ble enstemmig vedtatt å behandle før sak 332/14 
Økonomirapport pr september 2014 etter forslag fra bydelsdirektøren  
 
 
INHABILITET: ingen meldte 
 
 
SAK 317/14 
 

PROTOKOLL FRA BYDELSUTVALGETS MØTE 30.9.14 
 
VEDTAK:  
Protokollen ble godkjent. 
 
 

SAK 318/14 
 

PROTOKOLL FRA MILJØ-, OG BYUTVIKLINGSKOMITEEN 
(MIBU) 28.10.14 
 
VEDTAK:  
Protokollen ble tatt til orientering.   
 
 

SAK 319/14 
 

PROTOKOLL FRA HELSE-, UNGE-, SOSIAL-, OG 
KULTURKOMITEEN (HUSK) 28.10.14 
 
VEDTAK:  
Protokollen ble tatt til orientering.   
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SAK 320/14 
 

REFERAT FRA ARBEIDSUTVALGET 21.10.14 
 
VEDTAK:  
Referatet ble tatt til orientering.   
 
 

SAK 321/14  
 

REFERAT FRA MØTE I SENIORRÅDET 28.10.14 
 
VEDTAK:  
Referatet ble tatt til orientering.   
 
 

SAK 322/14 
 

REFERAT FRA MØTE I RÅDET FOR FUNKSJONSHEMMEDE 
27.10.14 
 
VEDTAK:  
Referatet ble tatt til orientering.   
 
 

SAK 323/14  
 

REFERAT FRA MØTE I UNGDOMSRÅDET 22.10.14 
 
VEDTAK:  
Referatet ble tatt til orientering.   

 
 
Saker til behandling: 
SAK 325/14  
 

BYGDØYNESVEIEN 33 – 35, GNR 2, BNR 1251/509 
KUNNGJØRING OM OFFENTLIG ETTERSYN FRA 18.08.2014 
TIL 29.09.2014 
FORSLAG TIL DETALJREGULERING 
 
Miljø- og byutviklingskomiteens innstilling: 
Bydelsutvalget har forslag til detaljregulering for eiendommen 
Bygdøynesveien 33-55, gnr 2, bnr 1251 til uttalelse.  
 
Bydelsutvalget viser til tidligere vedtak i samme sak, sak 14/11 – 
25.01.2011 samt sak 82/12 – 27.03.2012. Vedtak følger vedlagt. 
 
Bydelsutvalget opprettholder sin støtte til forslagsstillers ønske om en 
reguleringsmessig tilrettelegging for bevaring av bygninger og 
kulturminner på eiendommen. 
 
Bydelsutvalget ser at forslagsstiller legger til rette for eksisterende antall 
parkeringsplasser for eksisterende museumsvirksomhet. Med 
utgangspunkt i dokumentert behov ber bydelsutvalget om at det legges til 
rette for både buss- og personbilsparkering.  
 
Bydelsutvalget mener tiltakshaver med Alternativ 1 tar tilbørlig hensyn 
og anbefaler at dette legges til grunn. 
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Forslag til nytt siste avsnitt fra V: 
Bydelsutvalget opprettholder en restriktiv holdning vedrørende tilbygg 
og endret eksteriør på eksisterende bebyggelse, men åpner for foreslått 
mindre tilbygg på 10 m2 til de verneverdige villaene. Bydelsutvalget 
støtter for øvrig alternativ II til detaljregulering. 
 
Forslaget fra miljø- og byutviklingskomiteen ble vedtatt med 9 
stemmer for (8H, 1F) og 6 stemmer mot (2V, 3A, 1SV) som støttet 
forslaget fra V 
 
 

SAK 326/14 
 

SLEMDALSVEIEN 1, GNR 38, BNR 302 
SØKNAD OM BRUKSENDRING  
 
Miljø- og byutviklingskomiteens innstilling: 
Bydelsutvalget har søknad om bruksendring fra kontor til serveringssted 
for 250 m2 i 1. etasje i eiendommen Slemdalsveien 1, gnr 38, bnr 302 til 
uttalelse. Søknaden er avhengig av dispensasjon fra gjeldende regulering. 
 
Bydelsutvalget er positivt innstilt til den omsøkte bruksendringen. 
 
Bydelsutvalget forutsetter at gjeldende forskrifter (f.eks. støy, ventilasjon 
og universell tilpasning) blir oppfylt. 
 
Endringsforslag fra H:  
Endre «universell tilpasning» til «universell utforming».  
 
Forslaget fra miljø- og byutviklingskomiteen med endringsforslag 
fra H ble enstemmig vedtatt (8H, 2V, 1F, 3A, 1SV) 
 
Etter dette er BUs vedtak følgende:  
Bydelsutvalget har søknad om bruksendring fra kontor til serveringssted 
for 250 m2 i 1. etasje i eiendommen Slemdalsveien 1, gnr 38, bnr 302 til 
uttalelse. Søknaden er avhengig av dispensasjon fra gjeldende regulering. 
 
Bydelsutvalget er positivt innstilt til den omsøkte bruksendringen. 
 
Bydelsutvalget forutsetter at gjeldende forskrifter (f.eks. støy, ventilasjon 
og universell utforming) blir oppfylt. 
 
 

SAK 327/14 
 

SKOVVEIEN 
SIKRING AV SKOLEVEI 
 
Miljø- og byutviklingskomiteens innstilling: 
Bydelsutvalget har fra styret i sameiet Skovveien 20 mottatt en 
henvendelse vedrørende manglende sikkerhet for skoleelever, barn og 
beboere i Skovveien.  
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Bydelsutvalget er kjent med at både Uranienborg barne- og 
ungdomsskole og Den franske skole med barneskole og barnehage samt 
Hartvig Nissen videregående skole har barn og elever som bruker 
Skovveien som en del av skoleveien. Skovveien er i dag skiltet med 30-
sone, og det er fjernet flere parkeringsplasser ved de mest utsatte 
gatekrysningene.  
Sameiet Skovveien 20 mener at gjeldende fartsgrenser ikke blir 
overholdt. 
 
Bydelsutvalget ber Bymiljøetaten om å vurdere eksisterende 
trafikkforhold i Skovveien, med fokus på sikkerhet, samt å foreslå 
ytterligere fartsreduserende tiltak. Aktuelle tiltak som bes vurdert kan 
bland annet være fartshumper og tydeligere skilting. 
 
Forslag til endret vedtak, avsnitt 3, fra F: 
Siste leddsetning i avsnitt 3 utgår. 
 
Forslaget fra miljø- og byutviklingskomiteen ble vedtatt med 14 
stemmer for (8H, 2V, 3A, 1SV) og 1 stemme mot (1F) som stemte for 
forslag til endret vedtak, avsnitt 3, fra F 
 
 

SAK 328/14 
 

NAVNSETTING AV PLASS MELLOM GAMLE 
VESTBANESTASJONEN OG NYTT NASJONALMUSEUM 
 
Miljø- og byutviklingskomiteens innstilling: 
Bydelsutvalget har etter henvendelse fra Byrådsavdeling for kultur og 
næring nedsatt en arbeidsgruppe med mandat å legge fra forslag til navn 
på plassen mellom gamle Vestbanestasjonen og nytt Nasjonalmuseum. 
Foreslått navn er Edvard Munchs plass. 
 
Bydelsutvalget registrerer at mange av høringsinstansene mener forslaget 
ikke er ideelt, og at eier (Statsbygg) ønsker å avvente med eventuell 
navnsetting av plassen til senere i prosessen. 
 
Bydelsutvalget foreslår at prosessen med navnsetting settes på vent inntil 
videre, og tas opp igjen når prosessen er kommet videre. 
 
Forslaget fra miljø- og byutviklingskomiteen ble enstemmig vedtatt 
(8H, 2V, 1F, 3A, 1SV) 
 
 

SAK 329/14 
 

ADMIRAL BØRRESENS VEI 4, GNR 2, BNR 693 
OSLO SJØMANNSKIRKE 
 
Saken utsettes 
 
 

SAK 330/14 
 

STALLEN BARNEHAGE 
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Miljø- og byutviklingskomiteens innstilling: 
Bydelsutvalget ber om at Kulturetaten bidrar til en konstruktiv dialog 
omkring kontrakts- og husleieforhold for Stallen barnehage, 
Frognerveien 67, med sikte på at driften i barnehagen som har 28 plasser 
skal kunne videreføres.  
 
Bydelsutvalget minner om at bydelen på tross av nyetablering av flere 
barnehager fortsatt har et stort behov for barnehageplasser. 
 
Forslaget fra miljø- og byutviklingskomiteen ble enstemmig vedtatt 
(8H, 2V, 1F, 3A, 1SV) 
 
 

SAK 331/14 
 

BÆRUM KOMMUNES FORSLAG TIL KOMMUNEPLAN  
INNSPILL TIL HØRINGSUTTALELSE FRA OSLO KOMMUNE 
 
Miljø- og byutviklingskomiteens innstilling: 
Bydelsutvalget er forespurt om deluttalelse til Oslo kommunes uttalelse 
til Bærum kommunes forslag til kommuneplan, samfunnsdel med 
arealdel 29015 – 2030. Bydelsutvalget viser til tidligere uttalelse 
vedrørende samme sak, sak 108/13 – 16.04.2013, vedtak følger vedlagt.  
 
Bydelsutvalget tar Bærum kommunes planforslag til kommuneplanens 
samfunnsdel med arealstrategi 2015 – 2030 til orientering. 
Bydelsutvalget opprettholder tidligere kommentarer til planforslaget: 

• Bydelsutvalget anbefaler Bærum kommune å vurdere en 
målsetning for befolkningsøkning i de kommende årene som 
ligger på samme nivå som i Akerhusområdet for øvrig. 

• Bydelsutvalget er fornøyd med Bærum kommune sin målsetning 
om at veksten i persontransport skal tas med kollektiv, sykkel og 
gange, og anbefaler på bakgrunn av de store pendlerstrømmene 
spesielt mellom Oslo og Bærum at kollektivtrafikkløsninger og 
sykkelveier over kommunegrensen blir viet stor oppmerksomhet. 
Rask utbygging av Fornebubanen er viktig i dette bildet. 

• Bydelsutvalget mener det er viktig at også det eksisterende 
interkommunale og statlige samarbeidet intensiveres for å løse 
problem som vil øke raskt i framtiden med økt tilflyttingspress på 
Oslo/Akershusområdet vedrørende både boliger og 
arbeidsplasser. 

 
Forslaget fra miljø- og byutviklingskomiteen ble enstemmig vedtatt 
(8H, 2V, 1F, 3A, 1SV) 
 

 
 
Helse-, unge-, sosial- og kulturkomiteen: 
SAK 332/14 
  

ØKONOMIRAPPORT PR SEPTEMBER 2014 
 
Helse-, unge-, sosial- og kulturkomiteens innstilling: 
Frogner bydelsutvalg vedtar økonomirapportering med aktivitetstall 
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30.09.2014.  
 
Forslag til vedtak fra A og SV:  
BU tar administrasjonens prognoser pr. sept. 2014 til etterretning, og ber 
administrasjonen henvende seg til byrådet for inndekning av 
budsjettoverskridelsen på sosialbudsjettet. Den økonomiske situasjonen i 
bydelen er fremdeles svært alvorlig. BU oppfordrer derfor byrådet til å 
lage en forbedret plan for inndekning av uforutsette kostnader i bydelen, 
slik som til eksempel barnevernssaker.  
 
Forslaget fra helse-, unge-, sosial- og kulturkomiteen ble vedtatt med 
11 stemmer for (8H, 2V, 1F) og 4 stemmer mot (3A, 1SV) som stemte 
for forslag til vedtak fra A og SV 
 
 

SAK 333/14 
 

BUNNPRIS RUSELØKKA, PARKVEIEN 80 – SALGSBEVILLING 
ETTER EIERSKIFTE 
 
Helse-, unge-, sosial- og kulturkomiteens innstilling: 
Frogner bydelsutvalg anbefaler at søknad fra Duy Q. Ngo AS om 
salgsbevilling ved Bunnpris Ruseløkka, Parkveien 80 innvilges. 
 
Forslaget fra helse-, unge-, sosial- og kulturkomiteen ble enstemmig 
vedtatt (8H, 2V, 1F, 3A, 1SV) 
 
 

SAK 334/14 
 

KAVAKAVA, PILESTREDET 75C – EIERSKIFTE 
 
Helse-, unge-, sosial- og kulturkomiteens innstilling: 
Frogner bydelsutvalg anbefaler at Kavakava AS gis serverings- og 
skjenkebevilling ved Kavakava, Pilestredet 75C.  
Eiendommen, Pilestredet 75C ligger i et boligområde. Åpningstider 
reguleres av egen forskrift som forvaltes av Næringsetaten.  
 
Forslaget fra helse-, unge-, sosial- og kulturkomiteen ble enstemmig 
vedtatt (8H, 2V, 1F, 3A, 1SV) 
 
 

SAK 335/14 
 

FORESPØRSEL OM FORSTÅELSE AV FORSKRIFT OM 
ÅPNINGSTIDER FOR SERVERINGS- OG SKJENKESTEDER I 
BYDEL FROGNER § 5 – UTTALELSE FRA BYDEL FROGNER 
 
Helse-, unge-, sosial- og kulturkomiteens innstilling: 
Frogner bydelsutvalg bekrefter at Næringsetaten har tolket og anvender 
bestemmelser i Forskrift om åpningstider for serverings- og skjenketider i 
Bydel Frogner § 5 korrekt og i tråd med bydelsutvalgets intensjon. 
 
Forslaget fra helse-, unge-, sosial- og kulturkomiteen ble enstemmig 
vedtatt (8H, 2V, 1F, 3A, 1SV) 
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SAK 336/14 
 

POLITIVAKT I BYDEL FROGNER 
   
Helse-, unge-, sosial- og kulturkomiteens innstilling: 
Bydelsutvalget ber Frogner Bydel gjøre en formell henvendelse til 
Majorstuen Politistasjon med et ønske om vesentlig lengre åpningstider 
på hverdagene. Inntil nye Grønland politistasjon er operativ ønsker 
Frogner Venstre også at politistasjonen får åpent i helgene, eventuelt 
også permanent.  
 
Forslaget fra helse-, unge-, sosial- og kulturkomiteen ble enstemmig 
vedtatt (8H, 2V, 1F, 3A, 1SV) 
 
 

SAK 337/14 
 

OPPRETTELSE AV ARBEIDSGRUPPE FOR EVENTUELL 
ETABLERING AV TILSYNSUTVALG FOR BOLIGER 
 
Saken utsettes 
 
 

SAK 338/14 
 

DELEGASJON AV DELER AV BYDELSUTVALGETS 
MYNDIGHET TIL BYDELSDIREKTØREN VED BEHANDLING 
AV HØRINGSUTTALELSER TIL SØKNADER OM SALGS- OG 
SKJENKEBEVILLINGER VED EIERSKIFTER  
 
Helse-, unge-, sosial- og kulturkomiteens innstilling: 
Bydelsutvalget delegerer deler av sin myndighet til bydelsdirektøren for 
administrativ behandling av høringsuttalelser til søknader om salgs- og 
skjenkebevillinger ved eierskifter.  
 

1. Delegasjon av myndighet gis til bydelsdirektøren for 
administrativ behandling av høringsuttalelser til søknader om 
salgs- og skjenkebevillinger ved eierskifter. Søknader som 
forholder seg til de generelle åpnings- og 
skjenketidsbestemmelsene slik de framkommer i gjeldende lover, 
forskrifter, byrådsvedtak og i henhold til bydelsutvalgets vedtatte 
forskrift om åpningstider for serverings- og skjenkesteder i Bydel 
Frogner.  

 
2. Høringsuttalelser til følgende bevillingssøknader kan behandles 

av bydelsdirektøren ved eierskifte:  
• Bevilling for salg av alkoholholdig drikke ved høyst 4,7 

volumprosent (Ølsalg fra butikk)  
• Bevilling for salg av alkoholholdig drikk, inne og ute, i 

restauranter, barer, puber, kafeer, kantiner og lignende 
bevertningssteder.  

• Bevilling for skjenking av alkoholholdig drikk i hotell og 
andre overnattingssteder, på tog og fjordcruise, eller 
passasjerskip.  

• Søknad om salgs- og skjenkebevilling som er i henhold til 
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gjeldende lover og regler.  
• Søknad om bevilling ved eierskifte i henhold til alkohollovens 

§ 1-10.  
 

3. Ved administrativ behandling skal bydelsdirektøren vurdere 
bevillingssøknadene i forbindelse med gjeldende lover, regelverk, 
lokale retningslinjer og legge samme hensyn til grunn for 
vurderingen som ved høringsuttalelser som behandles av 
bydelsutvalget.  

 
4. Høringsuttalelser, behandlet etter delegasjon av myndighet, 

signeres av bydelsdirektør og avdelingsdirektør, eller den 
bydelsdirektøren gir signaturmyndighet.  
Høringsuttalelser, behandlet etter delegasjon av myndighet, settes 
som «Orienteringssak» og fremlegges fortløpende for 
bydelsutvalget.  
 

Forslaget fra helse-, unge-, sosial- og kulturkomiteen ble vedtatt med 
11 stemmer for (8H, 2V, 1F) og 4 stemmer mot (3A, 1SV) 
 
 

SAK 343/14 
 

BYRÅDSSAK OM NYTT SYSTEM FOR FINANSIERING AV 
SYKEHJEMSPLASSER TIL HØRING I BYDELSUTVALGENE - 
FRIST 10 NOV 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak:  
Bydelsutvalget har forståelse for forslag til endring da dette på sikt vil gi 
en riktigere bruk av tiltakstrappa i samsvar med nasjonale føringer og 
seniormeldingen. Imidlertid vil en snarlig omlegging av finansieringen få 
store konsekvenser for bydel Frogner. Gitt samme bruk av 
institusjonsplasser vil dette bety økte kostnader på ca 13 mill kroner. Ser 
vi dette i sammenheng med bydelens økonomiske situasjon for øvrig, vil 
en omlegging av finansiering bety en vesentlig reduksjon i bruk av 
institusjonsplasser. 
 
Forslaget fra bydelsdirektøren ble enstemmig vedtatt (8H, 2V, 1F, 
3A, 1SV) 
 
 

SAK 344/14 
 

SALSA DE PARIS, HUITFELDTS GATE 25 – BEVILLING 
ETTER EIERSKIFTE 
 
Helse-, unge-, sosial- og kulturkomiteens innstilling: 
Frogner bydelsutvalg anbefaler at Salsa De Paris AS gis serverings- og 
skjenkebevilling ved Salsa De Paris, Huitfeldts gate 25.  
Eiendommen, Huitfeldts gate 25 ligger i et boligområde. Åpningstider 
reguleres av egen forskrift som forvaltes av Næringsetaten 
 
Forslaget fra helse-, unge-, sosial- og kulturkomiteen ble enstemmig 
vedtatt (8H, 2V, 1F, 3A, 1SV) 
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SAK 345/14 
 

PAUSE, NIELS JUELS GATE 27 – NY BEVILLING 
 
Saken utsettes 
 

 
Saker til behandling: 
SAK 339/14 
 

SØKNAD OM UTTREDEN FRA VERV TIL BYDELSUTVALGET 
(H) 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak:  
Bydelsutvalget innvilger fritak for verv til bydelsutvalget i Frogner resten 
av inneværende valgperiode for Marcus Bøhn.  
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt (8H, 2V, 
1F, 3A, 1SV) 
 

 
Orienteringssaker: 
O-SAK 340/14 
 

BRUKERVALG PRAKTISK BISTAND – SEPTEMBER  
 
Saken ble tatt til orientering 
 
 

O-SAK 341/14 
 

BRUKERVALG HJEMMESYKEPLEIE – SEPTEMBER   
 
Saken ble tatt til orientering 
 
 

O-SAK 342/14 
  

BYRÅDETS BUDSJETTFORSLAG 2015, ØKONOMIPLAN 2015-2018, 
KONSEKVENSER FOR BYDEL FROGNER – MUNTLIG ORIENTERIN G  
 
Saken ble tatt til orientering 

Tilleggssaker: 
O-SAK 346/14 
 

 
REFERAT FRA MØTE I TILSYNSUTVALGET FOR 
HJEMMETJENESTER 18.09.2014 
 
Saken ble tatt til orientering 
 
 

O-SAK 347/14 
 

REFERAT FRA MØTE I TILSYNSUTVALGET FOR 
HJEMMETJENESTER 23.10.2014 
 
Saken ble tatt til orientering 
 
 

SAK 348/14 
 

ENDRINGER I HØYRES REPRESENTANTER TIL DRIFTSSTYRENE  
VED RUSELØKKA OG URANIENBORG SKOLER  
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Bydelsdirektørens forslag til vedtak:  
Bydelsutvalget vedtar følgende innstilling for endringer i Høyres representanter til 
driftsstyrene ved Ruseløkka og Uranienborg skoler:  
 
Driftsstyret til Ruseløkka skole 1.1.2012-31.12.2015 
Før endring: 
Fast: Vivian Gotaas 
  
Etter endring: 
Fast: Bård Standal 
  
Driftsstyret ved Uranienborg skole 1.1.2012-31.12.2015 
Før endring: 
Vara: Bård Standal 
  
Etter endring: 
Vara: Vivian Gotaas 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt (8H, 2V, 1F, 3A, 
1SV) 
 
 

Eventuelt:  
- Erna Kahlbom (SV) hadde følgende spørsmål til administrasjonen fra SV og A: i den 

siste tiden har det fremkommet i media at kommersielle firma omsetter for ca 2 
milliarder årlig nasjonalt i barnevernsseksjonen. A og SV ber adm. om å redegjøre for 
situasjonen i bydelen hvor det fremlegges tall for resultat før skatt på de private 
tjenestene bydelen har valgt siden høsten 2011. 

- Natasza P. Sandbu (V) orienterte om at hun ikke lenger vil representere partiet 
Venstre.  

- Bydelsdirektøren varslet om at forslag til møteplan for 2015 vil ha et noe annerledes 
møteoppsett enn dagens praksis. Dette vil diskuteres nærmere i førstkommende AU.  

 
 
Møtet ble hevet kl.: 19:50 
 
 
Protokollen godkjent. 
 
 
Oslo, 7. november 2014 

 
          
 
 

 
Bjarne Ødegaard (H)        
bydelsutvalgets leder       Kåre Sagmo-Søvde 
         bydelsutvalgets sekretær 


